
                          R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI HUEDIN                  

            

              P R O C E S  -  V E R B A L 

Încheiat azi 26.03.2021 cu ocazia şedinţei ordinare  a  Consiliului Local Huedin. 

            Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune realizându-se în 

conformitate cu  O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

            Consilieri total 15, consilieri prezenţi 14, absenti 1 Nicola Anamaria motivată. 

 Dl. Secretar Dan Cozea supune spre aprobare procesul verbal al ședinței extraordinare din 

data de 09.03.2021 și se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Secretar Cozea Dan solicită introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de hotărâre 

privind aprobarea cuantumului burselor școlare pentru anul 2021 acordate de Liceul Teoretic O.Goga 

și de Liceul Tehnologic Vladeasa Huedin, aprobarea acordării unui număr total de 834 burse școlare 

pentru anul 2021 și aprobarea suplimentării  cuantumului minim al burselor pentru anul 2021 din 

bugetul local cu suma de 78.300 lei. 

Se supune la vot Ordinea de zi cu noul proiect de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Achim Călin mentionează că în calitate de coinițiator înțelege să retragă 

proiectul de hotărâre de la punctul 5 de pe ordinea de zi privind amplasarea Camerelor de 

Supraveghere la toate spațiile de colectare a deșeurilor din orașul Huedin.  

Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

preluării ca venit în bugetul de venituri proprii și subvenții în contul E.40.15.01 – Sume utilizate din 

excedentul anului precedent, pentru efectuare de cheltuieli - Secțiunea de Funcționare din contul 

82E9800 –,,Excedent al bugetului activităților finanțate integral din venituri proprii înființate pe 

lângă instituțiile publice din administrația publică locală” a sumei de 15.000 lei pentru  Grădinița cu 

Program Prelungit Prichindeii Veseli Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea casării, 

scoaterii din gestiune și scăderea din evidențele contabile, a bunurilor propuse a fi casate la 

inventarul din data de 31.12.2020, la Liceul Tehnologic Vladeasa Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

            Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Achizitionării Serviciului privind realizarea Registrului Electronic Național al Nomenclaturii Stradale 

(RENNS) la nivelul Unității Administrativ Teritoriale Huedin și alocarea sumei de până la 80.000 lei, 

pentru achiționarea Serviciului privind realizarea Registrului Electronic Național al Nomenclaturilor 

Stradale (RENNS). 

            Dl. Consilier Ciota Marius întreabă ce presupune acest  serviciu. 

            Dl. Ing.Haș Paul răspunde că odată cu implementarea acestui proiect vor fi introduse adresele 

poștale a tuturor imobilelor ceea ce va duce la ușurarea identificării acestora, funcționarea mai bună a 

serviciului de urgență 112 și numerele administrative ale imobilelor vor fi implementate pe siteul 

cadastrului la nivel de coordonate pe număr de casă și stradă. 

            Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 



Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea  

rezilierii contractului nr.11622/30.12.2011, pentru amplasamentul situat în P.ța Republicii nr. 39, 

începând cu data de 01.03.2021, respectiv aprobarea închirierii în condiții legii a amplasamentului  în 

suprafață de 2 mp, situat în  P-ța Republicii, nr 39 jud. Cluj. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Statului de Funcții al Spitalului Orășenesc Huedin, actualizat în baza prevederilor O.U.G nr. 

162/2008, cu aplicare de la data de 01.03.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

scoaterii la concurs a două posturi vacante de infirmier, poziția nr. 54 și poziția nr. 71 în Statul de 

Funcții al  Spitalului orășenesc Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

închirierii unui spațiu în suprafață de 40 mp, spațiu situat în orașul Huedin, str. Avram Iancu nr. 41 

(Casa Tineretului),  în vederea desfășurării  unor activități sportive. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

modificării Statului de Funcții pentru Aparatul de Specialitate al Primarului Orașului Huedin 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Strategiei de Dezvoltare a orașului Huedin și a zonei sale funcționale pe perioada 2021-2027. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

cuantumului burselor școlare pentru anul 2021 acordate de Liceul Tehnologic Vlădeasa și Liceul 

Octavian Goga Huedin, aprobarea unui număr  total  de 834 burse școlare pentru anul 2021 acordate 

de Liceul Tehnologic Vladeasa și Liceul O.Goga, și aprobarea suplimentării cuantumului minim al 

burselor pentru anul 2021 din bugetul local al Orașului Huedin cu suma de 78.300 lei. 

Dl. Consilier Matiș Horea menționează că nu participă la votarea acestui proiect de hotărâre. 

Dl. Consilier Ciota Marius arată că există o metodologie și un regulament care reglementează 

acordarea burselor.  

D.na director economic Pandrea Rodica menționează că regulamentul se stabilește de către 

școli conform art.82 din Legea învățământului, Consiliul local stabilește numărul de burse și 

cuantumul acestora, iar școlile prin Consiliul de Administrație își întocmesc procedura proprie, se 

scad perioadele de vacanță urmând a se stabili bursele pentru anul 2021, în condițiile în care anul 

bugetar este egal cu anul calendaristic, sens în care nu se poate prelungi procedura cu depășire a 

prevederilor bugetare pentru anul 2021, explicând că sumele vor fi cuprinse pe bugetul anului 2021, 

ca să nu fie descoperite școlile la începtul anului școlar 2021 – 2022. Menționează că situația privind 

bursele a fost comunicată de către școli la sfârșitul lunii februarie, numărul acestora fiind foarte mare, 

cifrele bugetare în acest sens putându-se modifica în semestrul II în funcție de media elevilor, arătând 

că deciziile privind bursele aparțin Consiliului de Administrație a școlilor, cuantumul burselor de la 

bugetul de stat și de la cel local trebuie să se încadreze în posibilitățile financiare. 

 



Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că, cuantumul bursei de merit ar trebui să se 

diferențieze între o medie de 8,50 respectiv una de 9,50 iar elevii care obțin locul 1 la olimpiadă să 

primească o bursă de 200 lei.  

D.na director economic consideră că trebuie să existe o diferență în cuantumul bursei între 

locul 1, 2 sau 3 la olimpiada. Menționează că sumele în buget sunt limitate, bursele de merit 

acordându-se începând cu media de 8,50, arătând că în țară doar 1% dintre primării au acordat burse 

în anul precedent, menționând că în anul 2020 din bugetul local a fost alocată suma de 60.000 lei 

pentru plata burselor școlare,  considerând că trebuie să se țină cont de venituri. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif consideră că, copilul care are media 10 ar trebui să primească 

o bursă mai mare, trebuind să se facă o diferențiere. 

 D.na director economic menționează că a lucrat 3 zile pentru stabilirea alocării sumelor 

pentru burse, arătând că dacă se aprobă proiectul aceste burse se vor plăti în acest an, menționând că 

cifrele privind bursele au fost trimise de către școli la Inspectoratul Școlar iar ulterior sumele alocate 

de la finanțe fiind mai mici decât necesarul, existând un deficit de 140.000 lei, care nu poate fi 

acoperit de la bugetul local, în acest moment. 

 Dl. Consilier Matiș Horea menționează că în anul 2019 pentru burse de la bugetul local a fost 

alocată suma de 40.000 lei în 2020 de 60.000 lei, iar propunerea pentru 2021 este de 78.300 lei, 

sumele alocate crescând an de an, crescând de asemenea și numărul elevilor bursieri. Menționează că 

în cadrul fiecărei școli există o comisie privind acordarea burselor, iar decizia de mărire a 

cuantumului burselor trebuie să țină cont de situația generală, elevii deschizându-și conturi bancare 

pentru primirea burselor. 

 D.na director economic menționează că propunerea pentru anul 2021 este alocarea sumei de 

78.300 lei pentru burse, 77.000 pentru navetă iar 7.000 lei plata unei îndemnizații de instalare pentru 

un cadru didactic de la Liceul  O. Goga Huedin, total pentru școli pentru anul 2021 s-a propus 

alocarea sumei de 170.000 lei, considerând că dacă vor mai fi venituri ulterioare în timpul anului se 

mai pot aduce modificări. 

 Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că, cuantumul burselor este stabilit de către 

consiliul local, considerând că trebuie diferențiat cuantumul acestora. 

 D.na Director economic menționează că, potrivit legii, beneficiarii de burse sociale pot 

cumula și cu alte burse, bursa socială de 100 lei plătindu-se 10 luni /an iar celelalte burse se acordă o 

perioadă mai mică de timp. 

 Dl. Consilier Ciota Marius Iosif consideră că elevii care primesc bursă socială au o situație 

materială precară. 

 Dl. Consilier Simplicean Horea  Dan consideră că dl. consilier Ciota Marius Iosif ar putea să 

depună un proiect de hotărâre de modificare a proiectului de hotărâre inițial. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif este nemulțumit că a fost organizată o ședință de comisie de 

specialitate a doua zi după ședința inițială pentru avizarea proiectului privind cuantumul burselor 

școlare. 

D.na Director economic menționează că, comunicările privind bursele elevilor și ale 

Ministerului Finanțelor au fost transmise târziu. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 11 voturi pentru, dl. Achim Călin sa 

abținut, iar dl. Ciota Marius a votat împotrivă.  



La diverse, dl. Primar arată că în cadrul Spitalului orășenesc a fost amenajată o secție cu 10 

paturi pentru tratarea bolnavilor de Covid prin Decizia Direcției de Sănătate Publică Cluj, tratamentul 

vizând doar forme ușoare și medii ale boli. 

Dl. Consilier Matiș Horea arată că la clasa VIII de la Liceul Teoretic Octavian Goga s-au 

înregistrat 4 cazuri de îmbolnăviri, clasa intrând în izolare, urmând să susțină altă dată examenul de 

simulare.   

Dl.Primar menționează că în acest an școlar vor fi achitate peste 800 burse la școli, copiii 

meritând alocarea unui sprijin financiar și mai mare. Menționează că au fost unele discuții între școli 

potrivit cărora pentru Liceul O.Goga Huedin se va aloca o sumă pentru întocmirea unui proiect tehnic 

privitor la sala de sport iar în urma concluziilor acestui demers este posibil să se dispună unele 

refaceri constructive sau chiar consolidări, menționând că Liceul Tehnologic Vladeasa nu a solicitat 

alocări de sume.  

Dl. Primar arată că potrivit unui studiu de fezabilitate pentru lucrări de asfaltare în oraș ar fi 

nevoie de 110 miliarde lei.  

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că a discutat cu d.na contabilă de la Liceul 

Tehnologic Vladeasa Huedin, privind necesitatea achizitionării unor materiale sportive la sala de 

sport. 

Dl. Primar arată că bugetul pentru învățământ are în vedere costul standard pe elev, 30% din 

acest buget fiind gestionat de către școli. Mentionează că din economii au rămas bani necheltuiți, care 

pot fi cheltuiți în anul 2021, Primăria alocând bani pentru burse. Consideră că Liceul Tehnologic 

Vladeasa ar trebui să facă o cerere de finanțare pentru alocarea unei sume pentru unele reparații până 

la data de 7 aprilie 2021 întrucât ar fi posibilă alocarea unor sume de la Consiliul Județean,  

menționând că Liceul O. Goga a făcut solicitări iar Liceul Tehnologic Vladeasa nu a făcut astfel de 

demersuri, arătând că prima rectificare de buget va fi în luna iulie și lista de investiții se poate 

modifica în funcție de posibilitățile bugetare de la acea dată. Arată că din bugetul local după ce se 

scad toate cheltuielile curente mai rămâne de repartizat suma de 660.000 lei, la care se mai adaugă ce 

a mai rămas necheltuit de anul trecut. 

Menționează că după anul 2017 sau accesat diferite proiecte europene care necesită 

cofinanțare în fiecare an, inclusiv proiectul privind reabilitarea drumului la Cetatea Veche. Arată că 

în acest an urmează să se desfășoare lucrările de reabilitare a rețelei de apă – canal, urmând ca unele 

străzi să fie asfaltate după efectuarea acestor lucrări, studiu de fezabilitate privind asfaltarea străzilor 

din oraș indicând o sumă de 110 miliarde lei necesară. De asemenea urmează să se deruleze proiecte 

pe două axe viitoare de la Uniunea Europeană inclusiv Planul de Mobilitate Urbană și Regenerare. 

Menționează că în anul 2018 s-au început proiectele la spital, urmând ca în scurt timp să se 

organizeze licitația și începerea lucrărilor. Arată că bugetul pe anul 2021 va fi prezentat și discutat în 

cadrul ședințelor comisiilor de specialitate organizate toate în același timp, urmând ca în ședința de 

plen să se dea votul final. Răspunde d.lui consilier Achim Călin cu privire la proiectul de hotărâre 

depus de dânsul, arătând că este un proiect de hotărâre bun, însă trebuie găsite soluții și costuri de 

implementare cât mai reduse. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca consideră că ar trebui accesate fonduri europene privind 

implementarea acestui proiect. 

Dl. Consilier Simplicean Horea este de părere că trebuie identificate surse de finanțare. 



Dl. Primar menționează că proiectul de hotărâre întocmit de dl. consilier Achim Călin va 

rămâne în atenția executivului urmând să se mai discute cu estimarea costurilor privind 

implementarea acestora. 

Dl.Consilier Simplicean Horea consideră că ar trebui să se ceară ofertă de preț pentru 

camerele de supravehere. 

Dl.Primar menționează că speră  ca anul viitor bugetul național să se voteze în luna decembrie 

iar în luna octombrie – noiembrie  să se poată întocmi bugetul din timp. 

Dl. Secretar Cozea Dan răspunde d.lui consilier Ciota Marius Iosif cu privire la digitalizarea 

registrului agricol, arătând că acest proces este demarat de mai mult timp și treptat va fi implementat. 

Dl. Primar informează ca la data de 27.03.2021, ora 10,00 se va desfășura o acțiune de 

curățenie a  orașului inclusiv de ecologizare a zonelor cu depozite necontrolate. 

 Dl. Consilier Ciota Marius Iosif consideră că ar trebui și orașul Huedin să oprească iluminatul 

public sâmbătă la ora 20,30 la fel ca și alte institutii publice ( ora pământului). 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru ce s-a încheiat 

prezentul proces verbal. 

 

  Preşedinte de şedintă,       Secretar General U.A.T,           

Simplicean Horea – Dan                                                    Cozea Dan 

           ........................................                                                                      ..........................................  


